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Hej

Tack för ditt mail. Vi ber om ursäkt för det sena svaret.

ldrottsförvaltningen bedömer att det inte på finns förutsättningar för padel på Kärrtorps IP. Detta med
hänsyn till att ytorna behövs för befintlig verksamhet på idrottsanläggningen.

De västligaste delarna av idrottsplatsen ingår i detaljplaneläggning hos stadsbyggnadskontoret, du kan
följa ärendet på Bygg- och plantjänsten, sök på diarienummer: 2015-13402.

För din kännedom hanterar exploateringskontoret förfrågningar från privata aktörer som vill etablera för
padel. I söderort intill Bägersta Byväg har Enskede Rackethall fått markanvisning för padelbanor utomhus.
Tidplan för detta och om banorna blir avgiftsbelagda eller ej kan jag inte svara på.

Vänligen,
Louice Persson
ldrottsplanerare

ldrottsförvaltningen, Planeringsenheten
Postadress: Box 8313, 104 20 Stockholm
Besöksadress: Palmfelt Center, Palmfeltsvägen 5, Johanneshov
Telefon: 08-508 27 602
E-post: lou ice. persson@stockholm.se
www.stockholm.se

H StockholmsV stad

Information om behandling av personuppgifter
Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag som hanterar personuppgifterna, som är
personuppgiftsansvarig. På stockholm.se/dataskydd hittar du information om stadens behandling av
personuppgifter
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§14
Padelbanor vid Kärrtorps IP
Svar på medborgarförslag
SKA 2021/316

Beslut
1. Förvaltningens förslag till svar på medborgarförslaget godkänns.
2. Ärendet expedieras till Idrottsnämnden för vidare hantering

Sammanfattning av ärendet
Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2021-09-02 anmäldes ett
medborgarförslag om padelbanor på Kärrtorps IP. I
medborgarförslaget föreslås att en eller flera padelbanor anläggs på
Kärrtorps IP.

Förslagsställaren menar att padel är Sveriges och Stockholms
snabbast växande sport med ett stort och växande antal utövare
samtidigt som det råder brist på banor och det är därmed svårt och
kostsamt att utöva sporten för de som vill. En eller flera padelbanor
på Kärrtorps idrottsplats där det bör finnas plats för en sådan
etablering skulle leda till att staden bidrar till folkhälsa och att
mindre kapitalstarka hushåll har möjlighet att spela. Dessutom
saknas banor i stadens sydöstra delar så banor på Kärrtorps IP
skulle vara ett bra komplement för att möta efterfrågan.

Stadsdelsförvaltningen anser ur drift- och underhållssynpunkt att
padelbanor bäst placeras på idrottsplatser. Detta också med tanken
på spridningsrisk av mikroplaster från padelbanorna som beläggs
med konstgräs.

Idrottsnämnden ansvarar för verksamheten på Kärrtorps IP och
medborgarförslaget föreslås vidarebefordras dit för fortsatt
hantering.

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner
förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget.

Förslag till beslut
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens
förslag till beslut.
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Beslutsgång
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget.

Handlingar i ärendet
• SKA 2021/316-2 (Godkänd - R 1) Medborgarförslag

padelbanor på Kärrtorps IP
• 555397 Padelbanor
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Hej,

Här är ett medborgarförslag till Skarpnäcks stadsdelsnämnd.

Padel är Sveriges och Stockholms snabbast växande sport. Sporten har ett stort och
växande antal utövare och det råder brist på banor som motsvarar efterfrågan och
det är därmed svårt och kostsamt att utöva sporten för de som vill.
För att främja folkhälsa, och för att jämlikt möjliggöra för personer att utöva
sporten oavsett ekonomisk styrka, har Stockholms stad uppfört 3 padelbanor i
Vintcrvikcn där man kan spela padcl utan kostnad.
Mitt medborgarförslag är att Stockholms stad kompletterar banorna i Vinterviken
med en eller flera padelbanor på Kärrtorps idrottsplats där det bör finnas plats för
en sådan etablering.
Detta skulle leda till att staden bidrar till folkhälsa och att mindre kapitalstarka
hushåll har möjlighet att spela. Dessutom saknas banor i stadens sydöstra delar så
banor på Kärrtorps IP skulle vara ett bra komplement för att möta efterfrågan.

En alternativ lösning skulle kunna vara att staden upplåter mark på Kärrtorps IP där
en entreprenör kan etablera inom- eller utomhusbanor på kommersiella villkor.


